
Protokół Nr XXXIX

z XXXIX Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego

z dnia 28 września 2021 r.

Posiedzenie XXXIX Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego rozpoczęło się o godz. 1300

w Starostwie Powiatowym w Ustrzykach Dolnych, przy ul. Bełskiej 22 według

poniższego porządku obradí
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1)
2)
8)

4)
5)
6)
7)
8)

9)

Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.
Przyjęcie porządku obrad.
Przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji Rady Powiatu Bieszczadzkiego.
Informacja z pracy Zarządu Powiatu Bieszczadzkiego w okresie
międzysesyjnym.
Prezentacja projektów uchwał, przedstawienie opinii komisji Rady Powiatu,
dyskusja, głosowanie nad uchwałami w sprawie?
wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego na
2021r.
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Bieszczadzkiego na lata
2021 - 2032,
zaciągnięcia zobowiązania na lata 2022 - 2024 na sfinansowanie zadania
pod nazwą! „Ubezpieczenie majątku i innych interesów Powiatu
Bieszczadzkiego wraz z jednostkami organizacyjnymi”,
zaciągnięcia zobowiązania na 2022 rok z przeznaczeniem na sfinansowanie
zadań realizowanych przez Dom Pomocy Społecznej w Moczarach,
zaciągnięcia zobowiązania na 2022 r. z przeznaczeniem na sfinansowanie
zadań realizowanych przez Powiatowy Zarząd Dróg,
wyposażenia w majątek trwały Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych,
wyposażenia w majątek trwały Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych,
niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty za koszty odzyskiwania
należności, o której mowa w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r.
o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniem w transakcjach handlowych.
wprowadzenia zmiany do uchwały w sprawie określenia zadań na które
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych w planie finansowym dla Powiatu Bieszczadzkiego na
2021 r.,

10)utworzenia Bieszczadzkiego Związku Komunjkacyjnego,
11)prz'yjęcia Statutu Bieszczadzkiego Związku Komunikacyjnego,
12)współpracy pomiędzy Powiatem Bieszczadzkjm a Powiatem Saarpfalz - Kraj

Saary w Republice Federalnej Niemiec,
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13)przyjęcia „Programu współpracy powiatu bieszczadzkiego z organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2022”,

14) określenia zasad używania herbu, flagi, banneru oraz pieczęci Powiatu
Bieszczadzkiego.
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Interpelacje i pytania radnych.
Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
Sprawy różne.
Zakończenie obrad sesji.':"°P°:“~l97'

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda.

Przewodniczący otworzył XXXIX Sesję Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Przywitał

Panie í Panów Radnych, Pana Starostę wraz z Zarządem, pracowników Starostwa

oraz zaproszonych gości. Następnie Przewodniczący stwierdził quorum (12

radnych).

Lista obecności Radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 2

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odniósł się do pkt. 2 „przyjęcie porządku

obrad”.

Głos zabrał Starosta Pan Marek Andruch, który wizualnie przedstawił zamianę

działek między gminą a powiatem. Komisje na wczorajszym posiedzeniu doszły do

wniosku, że nad tym tematem trzeba by było jeszcze popracować. W związku z

powyższym projekty uchwał dotyczące zamiany działek zostały wykreślone z

porządku obrad.

Szczegółowa wypowiedź Pana Starosty dostępna jest w wersji elektronicznej.

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. Porządek obrad poprzez głosowanie

(poprzez podniesienie ręki), przyjęty został jednogłośnie. Udział w głosowaniu

wzięło 12 radnych.
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Ad. 3

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda.

,,Przechodzimy do pkt. 3 do porządku obrad - przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji

Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Państwo radni otrzymali protokół z XXXVIII Sesji

Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Czy w sprawie protokołu sąjakieś uwagi?”

Uwag nie wniesiono. Odbyło się głosowanie. W głosowaniu jawnym (poprzez

podniesienie ręki) udział wzięło 12 radnych. „Za” głosowało 12 radnych. Protokół

został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 4

„Proszę Państwa przechodzimy do pkt 42 Informacja z pracy Zarządu Powiatu

Bieszczadzkiego w okresie międzysesyjnym. O przedstawienie informacji z pracy

Zarządu w okresie międzysesyjnyrn poproszona została Pani Barbara Pasionek -

Sekretarz Powiatu, która informację z pracy Zarządu odczytała.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Do obrad dołączyła Radna Pani Teresa Krupińska - Rostocka (godz. 13.22).

Ad. 5, pkt 1)

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie
„wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu Bieszczadzkiego na 2021 r.”

Zwiększa się budżet powiatu o kwotę 290.516,83 zł.

'I' Dochody - zwiększenialzmniejszenia.

Na tą kwotę składa się zwiększenia w transport i łączność o kwotę - 1.201.650,00

zł, oraz zmniejszenia - 876.367,00 zł, gospodarka mieszkaniowa ' zwiększenia -

20.000,00 zł, informatyka ' zmniejszenia - 89.626,17 zł, administracja publiczna '

zwiększenia - 5.000,00 zł i zmniejszenia - 9.000,00 zł, różne rozliczenia -

zwiększenia - 23.100,00 zł, ochrona zdrowia - zwiększenia - 5.000,00 zł i

zmniejszenia - 5.000,00 zł, pomoc społeczna - zwiększenia - 10-4.164,00 zł i

zmniejszenia - 104.164,00 zł, pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej -
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zwiększenia - 5.760,00 zł, kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - zwiększenia

- 1.000.000,00 zł i zmniejszenia - 990.000,00 zł.

Wydatki - zwiększenialzmniejszenia.

Transport i łączność - zwiększenia - 1.387.000,00 zł, zmniejszenia - 1.293.916,40

zł, gospodarka mieszkaniowa - zwiększenia - 28.000,00 zł, informatyka -

zmniejszenia - 105.486,57 zł, administracja publiczna - zmniejszenia - 10.000,00

zł, zwiększenia - 20.000,00 zł, oświata i wychowanie - zwiększenia - 38.100,00 zł

i zmniejszenia - 2.800,00 zł, ochrona zdrowia - zwiększenia - 42.800,00 zł, kultura

i ochrona dziedzictwa narodowego - zwiększenia - 186.819,80 zł.

Dotacja udzielona Gminie Ustrzyki Dolne w kwocie 10.000,00 zł na prowadzenie

Powiatowej Biblioteki Publicznej.

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Opinię Komisji Oświaty, Rolnictwa, Kultury, Sportu, Leśnictwa i Ochrony

Srodowiska do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Zygmunt Krasowski - opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie „wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Powiatu

Bieszczadzkiego na 2021 r.” odczytała Pani Anita Piotrowska '

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak "

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 2)
Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie

„zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Bieszczadzkiego na lata 2021

„-2032”
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W wyniku rozstrzygnięcia postępowania przetargowego na realizację przedsięwzięcia pn.

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2224R Rozpucie'Ropienka w km 4+600-11+105 w m.
Ropienka i Zawadka” dokonuje się następujących zmian? zmniejsza się łączne nakłady o

kwotę 1.316.811,40 zł., tj. do kwoty 5.214.869,75 zł, zmniejsza się limit wydatków

w 2021 r. o kwotę 268.916, 40 zł., tj. do kwoty 2. 181.280_,00 zł, zmniejsza się limit wydatków
w 2022 r. o kwotę 832.087,04 zł., tj. do kwoty 2.149.151,69 zł, zmniejsza się limit wydatków

w 2023 r. o kwotę 215.807,96 zł., tj. do kwoişr 884.438,06zł.

W związku ze zmianą harmonogramu na realizację przedsięwzięcia pn. „Podkarpacki
System Informacji Przestrzennej (PSIP)” dokonuje się następujących zmian? zmniejsza się

łączne nakłady o kwotę 266.5-45,99 zł., tj. do kwoty 4.725.104,22 zł, zmniejsza się limit

wydatków w 2021 r. o kwotę 105.486,57 zł., tj. do kwoty 17.304,34zł.

Wprowadza się nowe przedsięwzięcia?

1) „Przebudowa budynku przy ul. Fabrycznej 22 w Ustrzykach Dolnych”?

' okres realizacji ' 2021 '2022

' łączne nakłady finansowe ' 1.020.000,00 zł.

' limit wydatków w 2021 r. ' 206.000,00 zł.

' limit wydatków w 2022 r. - 814.000,00 zł.

2) „Poprawa bezpieczeństwa pieszych na drodze powiatowej Nr 2296R Ustjanowa -

Daszówka - Czarna w km 20+933 w miejscowości Czarna Górna poprzez przebudowę

przejścia dla pieszych”
' okres realizacji ' 2021 '2022

' łączne nakłady finansowe ' 172.000,00 zł.

' limit wydatków w 2021 r. ' 3.700,00 zł.

' limit wydatków w 2022 r. ' 168.300,00 zł.

3) „Poprawa bezpieczeństwa pieszych na drodze powiatowej Nr 2293R Olszanica -
Ropienka - Wojtkówka w km 9+300 poprzez przebudowę przejścia dla pieszych”

' okres realizacji ' 2021 '2022

' łączne nakłady finansowe ' 256.000,00 zł.

' limit wydatków w 2021 r. ' 6.300,00 zł.

' limit wydatków w 2022 r. 249.000,00 zł.

4. W wyniku podjętych uchwał przez Radę oraz Zarząd Powiatu Bieszczadzkiego zmienia
się?

5



2021 rok?

'dochody ogółem ' zwiększenie o kwotę 520.948,83, z tego?

' dochody bieżące ' zwiększenie o kwotę 486.942,00

' dochody majątkowe ' zwiększenie o kwotę 34.006,83

' wydatki ogółem ' zwiększenie o kwotę 520.948,83, z tego?

* wydatki bieżące ' zwiększenie o kwotę 666.532,00

- wydatki majątkowe ' zmniejszenie o kwotę 145.583,17.

Upoważnia się Zarząd Powiatu Bieszczadzkiego do zaciągania zobowiązań ogółem

do kwoty 17.252.004,36 zł. , w tym?

1) w 2022 r. do kwoty 11.864.881,80 zł.
2) w 2028 z. do kwoty 5.115.248,0ß zł.
8) w 2024 z. do kwoty 272.880,00 zł.
Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Opinię Komisji Oświaty, Rolnictwa, Kultury, Sportu, Leśnictwa i Ochrony

Środowiska do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Zygmunt Krasowski - opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie ,, zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Bieszczadzkiego na lata 2021 - 2032” odczytała Pani Anita Piotrowska -

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).
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Ad. 5, pkt 3)

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie
„zaciągnięcia zobowiązania na lata 2022 - 2024 na sfinansowanie zadania pod

nazwą? „Ubezpieczenie majątku i innych interesów Powiatu Bieszczadzkiego wraz

z jednostkami organizacyjnymi”.

W 2021 roku na realizację zadania zaciąga się zobowiązanie na lata 2022 - 2024 w

łącznej kwocie do 210.000,00 zł. Zobowiązanie zostanie sfinansowane z dochodów

własnych budżetu Powiatu w latach 2022 - 2024 w każdym roku po 70.000 zł.

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku
Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie ,, zaciągnięcia zobowiązania na lata 2022 - 2024 na

sfinansowanie zadania pod nazwą? „Ubezpieczenie majątku i innych interesów

Powiatu Bieszczadzkiego wraz z jednostkami organizacyjnymi” odczytała Pani

Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie . jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 4)

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie

„zaciągnięcia zobowiązania na 2022 rok z przeznaczeniem na sfinansowanie zadań

realizowanych przez Dom Pomocy Społecznej w Moczarach”.

W 2021 roku zaciąga się zobowiązanie dla Domu Pomocy Społecznej w Moczarach

na rok 2022 w wysokości do 1.540.000,00 zł z przeznaczeniem na dostawę oleju

opałowego i dostawę artykułów żywnościowych. Zobowiązania zostanie

sfinansowane z planu finansowego Domu Pomocy Społecznej w Moczarach na 2022

rok.
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Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie ,, zaciągnięcia zobowiązania na 2022 rok z

przeznaczeniem na sfinansowanie zadań realizowanych przez Dom Pomocy

Społecznej w Moczarach” odczytała Pani Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnicząca

Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 5)

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie
„zaciągnięcia zobowiązania na 2022 rok z przeznaczeniem na sfinansowanie zadań

realizowanych przez Powiatowy Zarząd Dróg”.

W 2021 roku zaciąga się zobowiązanie na rok 2022 w wysokości do 650.000,00 zł z

przeznaczeniem na zimowe utrzymanie dróg powiatowych na terenie Powiatu

Bieszczadzkiego w sezonie zimowym 2021/2022. Zobowiązanie zostanie

sfinansowane z planu finansowego Powiatowego Zarządu Dróg w Ustrzykach

Dolnych z/s w Ustjanowej Górnej.

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie „zaciągnięcia zobowiązania na 2022 rok z

przeznaczeniem na sfinansowanie zadań realizowanych przez Powiatowy Zarząd

Dróg” odczytała Pani Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu

Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”
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głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 6)
Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie

„wyposażenia w majątek trwały Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki

Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych”.

Wyposaża się Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej

w Ustrzykach Dolnych w środek trwały wykonany pod nazwą „Adaptacja

pomieszczeń z przeznaczeniem na pracownię diagnostyki obrazowej w SP ZOZ”

o łącznej wartości 195.345,00zł.

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie „wyposażenia w majątek trwały Samodzielnego

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych” odczytała Pani

Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. ,,Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 7)

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie

„wyposażenia w majątek trwały Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki

Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych”.

Wyposaża się Samodzielny Publiczny Zespół Opieki Zdrowotnej

w Ustrzykach Dolnych w środek trwały wykonany pod nazwą „Wykonanie prac

modernizacyjnych przy oświetleniu w budynku szpitala SP ZOZ”

o łącznej wartości 15.544,74 zł.
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Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie „wyposażenia w majątek trwały Samodzielnego

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych” odczytała Pani

Anita Piotrowska " Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak -

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 8)

Skarbnik Pani Małgorzata Kormosz przedstawiła projekt uchwały w sprawie

,,niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty za koszty odzyskiwania

należności, o której mowa w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r.

o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniem w transakcjach handlowych”.

Uchwałę stosuje się do należności z tytułu rekompensat dotyczących transakcji

handlowych zawartych począwszy od dnia 1 stycznia 2021 roku oraz zawartych

przed dniem 1 stycznia 2021 r., przy czym wyłącznie do należności z tytułu

rekompensaty wymagalnej po dniu 1 stycznia 2021 roku.

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie „wyposażenia w majątek trwały Samodzielnego

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych” odczytała Pani

Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).
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Ad. 5, pkt 9)
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Ustrzykach Dolnych Pani
Magdalena Wojtasik przedstawiła projekt uchwały w sprawie „wprowadzenia

zmiany do uchwały w sprawie określenia zadań na które przeznacza się środki

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w planie

finansowym dla Powiatu Bieszczadzkiego na 2021 r.”

„Projekt dotyczy przesunięcia środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób

Niepełnosprawnych, zadań, na których powstały oszczędności i nie mamy w tym

momencie zapotrzebowania i złożonych wniosków. I tak przedstawię z których

zadań, jakie kwoty proponujemy przesunąć. Zadania z zakresu rehabilitacji

zawodowej, to są staże osób niepełnosprawnych 15 300 zł, dla osób dorosłych, to

jest 2 929 zł, sprzęt rehabilitacyjny dla dzieci 2560. Likwidacja barier

w komunikowaniu się 991 zł, likwidacja barier technicznych 2000 i dofinansowanie

sportu, kultury i rekreacji 375 zł kwota oszczędności to jest 24 494 zł, którą

proponujemy przesunąć na zadania, na których mamy złożone wnioski, są duże

potrzeby. I to jest zaopatrzenie w przedmioty ortopedyczne dla osób dorosłych

18 134, dla dzieci 5000 i dofinansowanie do likwidacji barier technicznych dla osób

dorosłych 1360 zł. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Radę

Społeczną do spraw Osób Niepełnosprawnych”

Projekt uchwały w sprawie ,, wprowadzenia zmiany do uchwały w sprawie

określenia zadań na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w planie finansowym dla Powiatu

Bieszczadzkiego na 2021 r.” odczytała Pani Anita Piotrowska '

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. ,,Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 10)

Projekt uchwały dot. utworzenia Bieszczadzkiego Związku Komunikacyjnego
przedstawił Pan Artur Woźny - Wicestarosta.
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Utworzenie Bieszczadzkiego Związku Komunikacyjnego zgłosiło już kilka

samorządów, w tym gmina Ustrzyki Dolne, Lesko, Solina, Baligród, Olszanica,

Cisna, Czarna, Lutowiska. A stosowne uchwały w najbliższym czasie podjąć mają

gminy Komańcza i Zagórz oraz Powiat Leski. Powstanie nowa siatka połączeń

dzięki której będzie można sprawniej dowozić mieszkańców, uczniów do szkół

i może okaże się, że te przewozy będą tańsze. Wymienione przez Pana Wicestarostę

samorządy złożyły się po 4 tys. zł. Odpowiednia osoba, która specjalizuje się w tego

typu sprawach zajmuje się organizacją tej sieci połączeń. Utworzenie

Bieszczadzkiego Związku Komunikacyjnego pozwoli zoptymalizować połączenia

na terenie tych samorządów.

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że temat omawiany był na posiedzeniach

Komisji Rady.

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie „utworzenia Bieszczadzkiego Związku

Komunikacyjnego” odczytała Pani Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnicząca Rady

Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak -

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 11)

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Bieszczadzkiego Związku

Komunikacyjnego przedstawił Pan Artur Woźny - Wicestarosta, który powiedział,

że Statut określi władzę i sposób funkcjonowania Związku Komunikacyjnego. Do

treści statutu nie ma zastrzeżeń.

Projekt uchwały w sprawie „przyjęcia Statutu Bieszczadzkiego Związku

Komunikacyjnego” odczytała Pani Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnicząca Rady

Powiatu Bieszczadzkiego.
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Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 12 radnych. „Za”

głosowało 12 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 12)

Projekt uchwały w sprawie „współpracy pomiędzy Powiatem Bieszczadzkim a

Powiatem Saarpfalz - Kraj Saary w Republice Federalnej Niemiec” przedstawił
Starosta Pan Marek Andruch, który powiedział, że to jest taka normalna

działalność samorządów, że współpracują z różnymi jednostkami z innych państw.

Pojawiła się taka propozycja, aby dołączyć do współpracy właśnie z tym niemieckim

powiatem, który już jest wprowadzony przez Powiat Łańcucki, Powiat Przemyski..

I teraz do tej kooperacji dołączyłby Powiat Bieszczadzki i Powiat Lubaczowski. Ta

współpraca obracała by się wokół wymiany młodzieży w pierwszej kolejności, a

potem na wymianie czy współpracy w dziedzictwie kulturowym, czy dziedzictwie

przyrodniczym. Powiat Saarpfalz jest bardzo zainteresowany taką współpracę na

bazie parków, rezerwatów biosfery. Mają swój rezerwat, a my mamy Park

Narodowy. Miała być podpisana umowa jeszcze w miesiącu sierpniu, wtedy Powiat

Saarpfalz odwołał swój przyjazd. Teraz ponownie sygnalizują, że przyjadą.

Starosta ma nadzieję, że dzięki temu, dzięki tej uchwale, będziemy mogli tą

współpracę nawiązać, z obopólną korzyścią dla nas, dla Powiatu jak również i dla

innych.

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Opinię Komisji Oświaty, Rolnictwa, Kultury, Sportu, Leśnictwa i Ochrony

Środowiska do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Zygmunt Krasowski - opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie ,, współpracy pomiędzy Powiatem Bieszczadzkim

a Powiatem Saarpfalz - Kraj Saary w Republice Federalnej Niemiec” odczytała

Pani Anita Piotrowska ' Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.
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Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 5, pkt 13)

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy powiatu

bieszczadzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022” przedstawiła Pani

Barbara Pasionek - Sekretarz.

Projekt uchwały zawiera program współpracy z organizacjami pozarządowymi

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok

2022. Opracowany w wydziale Inwestycji Zamówień Publicznych i Promocji

program zawiera m.in. przedmiot zasady współpracy, priorytetowe zadania

publiczne, formy współpracy, źródła finansowania oraz wysokość środków

przeznaczonych na ich realizację. Zgodnie z wymogami ustawy Zarząd przekazał

projekt programu do konsultacji społecznych. Konsultacje odbyły się w okresie od

16 sierpnia do 17 września br. W ramach przeprowadzonych konsultacji nie

zgłoszono jakichkolwiek propozycji wprowadzenia zmian do projektu programu.

Opinię Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Porządku

Publicznego do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Pan

Wiesław Sowiński ' opinia Komisji była pozytywna.

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy powiatu

bieszczadzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022"” odczytała Pani Anita

Piotrowska ' Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak -

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).
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Ad. 5, pkt 14)
Projekt uchwały w sprawie określenia zasad używania herbu, flagi, banneru oraz

pieczęci Powiatu Bieszczadzkiego przedstawiła Pani Barbara Pasionek -
Sekretarz.

17 lipca 2013 roku Rada Powiatu Bieszczadzkiego podjęła uchwałę w sprawie

określenia zasad używania herbu, flagi, banneru i pieczęci Powiatu

Bieszczadzkiego. W celu uaktualnienia i uproszczenia procedur, sposobu

wykorzystania oraz otrzymywania zgody na wykorzystanie herbu, flagi, banneru

Powiatu Bieszczadzkiego opracowano niniejszy projekt uchwały.

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad używania herbu, flagi, banneru oraz

pieczęci Powiatu Bieszczadzkiego odczytała Pani Anita Piotrowska '

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Bieszczadzkiego.

Głosowanie jawne imienne przeprowadził Pan Wiesław Tajak '

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Bieszczadzkiego. Głosowało 13 radnych. „Za”

głoowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (karta z głosowania

w załączeniu uchwały).

Ad. 6, 7 ' brak

Ad. 8

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda odniósł się do redagowania dokumentów.

Stwierdził, że zwięzłość w urzędowaniu nie jest najlepszą naszą stroną. We

wszelkich dokumentach. Aby nie uchybić powadze prawa ' dokumenty, które są

tworzone, są często bardzo rozbudowane. Tak bardzo, że aż nie chce się ich czasem

czytać czy słuchać a dotyczą niektórych rzeczy bardzo ważnych i poważnych, ale

przez wielokrotne odnoszenie się do tego samego tematu, sąone źle odbierane przez

nas samych. Prawo, które tworzymy winno być prawem zwartym, krótkim

ijednoznacznym. Bo że coś jest długie i obszerne nie oznacza, że jest lepsze.
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Ad. 9

Przewodniczący Rady Pan Marek Bajda

„Proszę Państwa, dziękuję wszystkim i zamykam obrady XXXIX Sesji Rady

Powiatu Bieszczadzkiego.

Protokołowała? Przewodniczący Rady Powiatu
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